
Vragen raadsvoorstel oneigenlijk grondgebruik 
 
 
1. 
 
Volgens informatie van 16 maart is in de jaren 2015-2017 ongeveer € 17.000 uitgegeven voor de 
aanpak van oneigenlijk grondgebruik. De vraag hierover had de volgende achtergrond. Ik meen dat in 
die tijd een plan is gemaakt om het probleem van het oneigenlijk grondgebruik op te lossen en dat 
daarvoor ook een flink bedrag is gereserveerd. Is dat zo? Zo ja, waarom is dat plan niet, of in elk geval 
maar heel beperkt, uitgevoerd? 
 
 
2. 
 
Volgens de in het geheime kastje liggende specificatie van de voor 2023 en 2024 benodigde middelen 
is € x een vergoeding die betaald wordt aan de afdelingen RE, OG en VTH voor de inhuur van diverse 
disciplines, wordt € y uitgegeven voor uitbesteding aan een bureau en wordt voor de herinrichting van 
gronden € z geraamd. 
- Wat doen de afdelingen met deze vergoeding van € x?  
- Indien zij daarvoor personeel inhuren, waarom wordt dan niet voor de uit te voeren werkzaamheden 

personeel ingehuurd in plaats van ambtenaren van deze afdelingen in te zetten? 
- Is er een regeling voor de interne toerekening/verrekening/vergoeding van kosten die een afdeling 

voor een andere maakt? Zo ja, hoe is dit regeling? 
 
 
3. 
 
Hoe past de onderstaande tekst uit het raadsvoorstel bij de onder 2 genoemde specificatie van de 
kosten 2023-2024? 

Het voorkeursscenario houdt in dat in 2023 en 2024 zoveel mogelijk prioritaire gevallen 
worden aangepakt en dat vanaf 2023 de uitvoerende werkzaamheden richting de 
grondgebruiker, zoals het voeren van gesprekken, versturen van brieven, opstellen van 
overeenkomsten en het beoordelen van beroepen op verjaring, worden uitbesteed. De 
hieraan voorafgaande inventarisatie en beoordeling van de gevallen worden intern, waar 
nodig met aanvullende capaciteit, opgepakt. Hierdoor wordt de ambtelijke organisatie 
voor een gedeelte ontlast, waardoor er ruimte is voor inzet van de eigen kennis en 
ervaring waar maatwerk van belang is.  
 

Hoe past de onderstaande tekst uit de raadsinformatiebrief van 9 maart 2022 bij de onder 2 genoemde 
specificatie en het raadsvoorstel? 

De voorgestelde scenario houdt in dat in de resterende tijd van de periode van vier jaar, 
zijnde anderhalf jaar vanaf 2023, zoveel mogelijk prioritaire gevallen worden aangepakt 
en dat daarna op een structurele wijze de overige en nieuwe gevallen worden behandeld. 
Hierbij is het voorstel dat vanaf 2023 een gedeelte van de gevallen wordt uitbesteed en 
dat maatwerk, daar waar dit geen grote rol speelt, wordt losgelaten. Hiermee wordt de 
ambtelijke organisatie voor een gedeelte ontlast. In de gevallen waar maatwerk wel van 
belang is, is er ruimte voor inzet van eigen kennis en ervaring. Het beschikbaar stellen 
van extra capaciteit en middelen blijft wel noodzakelijk voor het waarborgen van de 
voortzetting van de Aanpak oneigenlijk grondgebruik. 
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